



CCE's reaction to the shooting at the *Centre culturel islamique de Québec*

The Canadian Centre for Ecumenism (CCE) by its representatives: Paul Paradis, President of the Board of Directors, and Dr. Adriana Bara, Executive Director of the CCE, express their deepest condolences to the victims and their families of the attacks on the Centre culturel Islamique de Quebec City, Canada on January 29, 2017. We condemn this horrifying attack, grieve with the Muslim community and pray for the victims and their families.

We reject violence, in particular when it is perpetrated in the name of religion. We cannot and do not want to live in fear, despair, and prejudice. And so, we stay in solidarity with all the groups who build bridges of understanding and peace through respectful and peaceful interreligious dialogue.

Le Centre canadien pour l'œcuménisme (CCO), par ses représentants Paul Paradis, président du conseil d'administration, et Adriana Bara, directrice générale du CCO, expriment leurs plus sincères condoléances aux victimes et à leurs familles des attaques contre le Centre Culturel islamique de Québec, le 29 janvier 2017. Nous condamnons cette horrible attaque, pleurons avec la communauté musulmane et prions pour les victimes et leurs familles.

Nous rejetons la violence, en particulier lorsqu'elle est perpétrée au nom de la religion. Nous ne pouvons pas et ne voulons pas vivre dans la peur, le désespoir et les préjugés. Nous restons ainsi en solidarité avec tous les groupes qui construisent des ponts de compréhension et de paix par le dialogue interreligieux respectueux et pacifiste.



**Centre canadien d'œcuménisme/
Canadian Centre for Ecumenism**
2715, chemin de la Côte-Sainte-Catherine,
Montreal, QC H3T 1B6
T: 514 937-9176 x33
F: 514 937-4986
1-877-oikoumene (1-877-645-6863)
www.oikoumene.ca